

## Terms and Conditions of the Third Party Local Transfer with Recurring Function Promotion Program

1. Customers of Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the “**Bank**”) will be entitled to HKD300 cash rebate (the “**Offer**”) if they:
  - i. register for the promotion at [sc.com/hk/transfer](https://sc.com/hk/transfer) during 14 December 2020 to 28 February 2021, both dates inclusive (the “**Promotion Period**”);
  - ii. set up recurring new third party local transfers from a Standard Chartered / MANHATTAN Credit Card (except UnionPay Dual Currency Platinum Credit Card) (“**Eligible Cards**”) via Standard Chartered Online Banking / SC Mobile app with total monthly payment amount at HKD10,000 or above for at least 3 consecutive months (the “**Eligible Transactions**”); and
  - iii. the first recurring payment must be scheduled to occur on or before 28 February 2021.
2. Each customer can register each Eligible Card once only. Only first 3,300 customers who make successful online registration and perform Eligible Transactions within the Promotion Period will enjoy the Offer.
3. Registration is required within the Promotion Period to be eligible for this Offer. Completion of registration does not represent the confirmation of customers’ eligibility for participating in this Offer.
4. Eligible Transactions made by the principal and supplementary cardholders of the same Eligible Card will be considered as Eligible Transactions of the principal cardholder for the purpose of this Offer.
5. Credit Card only supports third party local fund transfers on Standard Chartered Online Banking / SC Mobile app in HKD.
6. Recurring transactions have to be made to same payee account number and name, with same transfer amount. Customers can make multiple transactions to the same payee in order to meet the Eligible Transaction threshold of HKD10,000 per month.
7. Any one-off or immediate transaction does not count as recurring payment for the purpose of this Offer. For a transaction to be considered as Eligible Transaction, the recurring payment effective date must be at least one day after set up date.
8. The Offer will be credited to the Eligible Card account before 30 June 2021 and the account must be valid, non-delinquent and in good financial standing at the time when the HKD300 cash rebate is credited; otherwise the Bank has the right to forfeit the Offer.
9. Any recurring transfer by credit card is subject to your available credit card limit, overall daily transfer limit and the maximum daily aggregated transfer limit for third-party fund transfer. Please make sure you have sufficient available credit limit before and on the date of recurring transfer.
10. Over-limit electronic fund transfer handling fee may apply if your recurring aggregated transfer amount is above the over-limit transfer cap during the recurring month.
11. The Offer cannot be transferred to a third party and cannot be exchanged for other rewards or gifts.
12. The Bank reserves the right to alter, extend, or terminate the Offers and amend the terms and conditions at any time. In case of disputes, the decision of the Bank shall be final and binding.
13. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

*Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited*

## 渣打銀行「第三方本地資金轉賬定期付款」優惠之條款及細則:

1. 信用卡持卡人如欲享有HK\$300現金回贈(「優惠」), 必須:
  - i. 於2020年12月14日至2021年2月28日期間(包括首尾兩天)(「推廣期」)於sc.com/hk/transfer登記推廣活動;
  - ii. 透過渣打網上理財/渣打SC Mobile應用程式從渣打/MANHATTAN信用卡(「銀聯雙幣白金信用卡」除外)(「合資格信用卡」)設立至少連續3個月的第三方本地資金轉賬(「合資格交易」), 每月轉賬總額至少為HK\$10,000及;
  - iii. 第一次定期付款必須於2021年2月28日或之前設立及轉賬。
2. 每位持卡人只能登記每張合資格信用卡一次。首3,300名持卡人於推廣期內成功登記推廣活動並完成合資格交易方可享有此優惠。
3. 持卡人需於推廣期內完成網上登記推廣活動才合資格享有此優惠。完成登記並不代表確認客戶參與此優惠的資格。
4. 同一張合資格信用卡的主卡和附屬卡持卡人進行的合資格交易將被視為主卡持卡人的合資格交易, 此安排只適用於此優惠。
5. 透過信用卡於渣打網上理財/渣打SC Mobile應用程式轉賬至本地第三者戶口, 轉賬只可用港幣。
6. 定期轉賬必須選擇相同的收款人名稱, 收款戶口號碼及轉帳金額。持卡人可向相同收款人進行多次轉帳, 以達到每月合資格交易總額至少為HK\$10,000。
7. 定期轉賬不包括任何一次性或即時轉帳, 此安排只適用於此優惠。合資格定期轉帳的生效日期必須至少是設置日期翌日。
8. 有關現金回贈將於2021年6月30日或之前存入信用卡戶口內, 屆時該信用卡戶口須仍然有效、無欠繳及信用狀況良好。若持卡人的信用卡戶口狀況欠佳, 本行保留取消持卡人於本推廣享受獎賞的權利。
9. 任何經由信用卡的定期轉賬受限於可動用信用額, 每日總轉賬限額及第三者戶口每日網上轉賬總額。請確保在定期轉帳生效時有足夠可動用信用額。
10. 若持卡人的累計定期轉帳金額超過了該交易月份的超額轉賬上限, 本行可能會收取超額電子轉賬手續費。
11. 是次推廣活動之現金回贈不能轉讓或兌換成其他獎賞及禮品。
12. 本行保留隨時更改、更新或終止現金回贈優惠, 以及修訂所述任何條款及細則之權利。如有任何爭議, 本行保留最終決定權。
13. 中英文版之內容如有任何歧義, 在任何情況下概以英文版為準。

由渣打銀行(香港)有限公司刊發